
BRM.0012.4.7.2020           

           

Protokół nr 25/2020 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 14 lipca 2020 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 

 

Czas trwania posiedzenia 14.00 – 14.25 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska   – Przewodnicząca Komisji  

2. Ewa Kempska  – Członek Komisji 

3. Tomasz Marcinkowski    – Członek Komisji 

4. Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz gości obecnych podczas Komisji online stanowią 

załącznik nr 1  do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem porządku obrad. 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie i przystąpiono do jego realizacji. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie Protokołu nr 24 posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 24/2020 z posiedzenia Komisji. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 24/2020 z posiedzenia Komisji ? 
 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2020. 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 46/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020. 

 

Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia jej stawek. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: 
 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy ta stawka 25 złotych jest dobrze skalkulowana, abyśmy nie musieli za kilka miesięcy wracać 

do tematu podwyższenia stawki?  
 

Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami: 

Stawka oparta jest na obecnych kosztach, jakie będziemy musieli spółce, która odbiera odpady 

zapłacić od września do końca grudnia. Jeżeli koszty w nowym roku ulegną zmianie, to ciężko 

powiedzieć, czy 25 złotych wystarczy. Co będzie w przyszłości nie potrafimy przewidzieć. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Brakuje mi informacji, czy ten wzrost opłat o 8 złotych, spowodowany jest wzrostem opłat 

środowiskowych i jakie są to liczby. Czy jest to szczegółowo skalkulowane? Brakuje                           

w uzasadnieniu, że z tej opłaty pokryte będą koszty w wysokości… stąd ten wzrost.   
 

Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami: 

Wszystkie składniki, jakie składają się na wysokość opłaty nowej składki w wysokości 25 

złotych  zostały skalkulowane. Opłata „marszałkowska” wzrosła w 2018 r. - 140 złotych,                   

a w 2019 r. – 170 złotych, obecnie jest 270 złotych.  Koszty za gospodarowaniem odpadów 

wzrosły o 44%, o 360% wzrosła opłata za przekazanie od nas części odpadów do spalenia                               

w cementowni, 300% wzrosła opłata za odbiór papieru. Koszty energii wzrosły o 50%, frakcja 

kaloryczna o 74%, 130% wzrosły koszty ubezpieczeń. Te wszystkie składniki zostały brane pod 

uwagę i na tej podstawie została wyliczona stawka, która ma obowiązywać od 1 września 2020 r.  
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy do tej kalkulacji wliczono osoby, które nie płacą  za wywóz odpadów? Czy mamy wiedzę 

jaka to jest grupa ludzi? 
 

Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami: 

My nie możemy wliczać osób niepłacących. 88% osób uiszcza opłaty.   
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Jak grupa osób nie płaci? 
 

Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami: 

10-12% w zależności od miesiąca.  
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Czy komisja może otrzymać te wyliczenia, o których Pani Kierownik mówiła? 

 

Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami: 

Mamy sporządzoną kalkulację, którą możemy przedstawić. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Dziękuję. 
 

Innych pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 47/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia jej stawek. 

 

Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 

w kompostowniku przydomowym. 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 48/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części 

z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym. 
 

Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 49/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości. 
 

Po zaopiniowaniu projektu uchwały członek Komisji Budżetu i Finansów, zadał pytania Pani 

Kierownik. 
 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Wzrosła opłata za odpady niesegregowane do kwoty 75 złotych w tej uchwale, którą teraz 

opiniowaliśmy.   
 

Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami: 

To jest opłata za to, że ktoś nie segreguje odpadów. Wcześniej mieliśmy dwie stawki, teraz nie 

ma możliwości wyboru. Teraz wszyscy muszą segregować. Jeżeli ktoś tego nie robi, ta opłata 

wynosi 75 złotych.  
 

Tomasz Marcinkowski – Członek Komisji Budżetu i Finansów: 

Jaka jest pespektywa rozwiązania problemu w budynkach wielomieszkaniowych? Czy to będzie 

sprawdzane każdorazowo i wtedy na każdą nieruchomość zostanie naliczona ta stawka 75 

złotych ?  
 

Joanna Stejter – Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami: 

Tutaj będą musiały odbywać się kontrole. Ustawa o utrzymaniu czystości mówi, że pracownik 

spółki, który podjedzie pod daną nieruchomość i uzna, że odpady nie są segregowane, 

zawiadamia o tym Prezydenta, Wójta, Burmistrza i w drodze decyzji ustalana jest wysokość 

opłaty podwyższonej.  
 

Innych pytań nie było.   
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Ad 5. Sprawy bieżące. 

 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maria Stępniowska 
 

 

 

Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


